



NOLINSKI
PARIS

16 avenue de l'Opéra - 75001 Paris

Tel: +33 (0)1 42 86 10 10

booking@nolinskiparis.com

nolinskiparis.com

Louvre, Palais-Royal
Saint Honoré

Confidentiel, Parisien
Élégant

45 chambres
dont 14 suites

À quelques pavés de la Comédie Française, de la rue Saint-Honoré et des jardins du Palais-Royal, entre Histoire et élégance haussmannienne, vibre un havre de bien-être : le Nolinski Paris.

Première adresse de la collection Evok, elle incarne l'art de vivre à la française, l'élégance d'un luxe discret, le charme d'une adresse au cœur du Paris de la mode et de la culture que l'on donne aux amis. Nolinski mêle raffinement et audace, modernité et esprit contemporain.

La décoration est confiée à Jean-Louis Deniot. L'architecte d'intérieur a revisité les décors classiques français sur les six étages du Nolinski. Moulures, boiseries, mobilier chiné, sculptures, céramiques, douceur des éclairages, portes vêtues de miroirs, rideaux feutrés, tapis épais, déclinaison de tonalités colorées en accord avec un camaïeu de gris : chaque parti pris, chaque détail, chaque objet donne des allures d'appartement haussmannien aux 45 chambres, dont 14 suites. À cela s'ajoute la réception minimaliste en marbre de Carrare vert, qui abrite une sculpture de bronze, et les nuages peints à la main du grand escalier, comme pour symboliser une surprenante... montée au ciel.

Ici, entre restaurant et bar à cocktails du Grand Salon feutré, chambres lumineuses et spa minéral : chaque espace est un voyage des sens, évocateur d'émotions. Ambiance tamisée au parfum d'épices et de musc, univers musical, toucher de velours ou de tweed. Une convivialité servie avec passion. Celle d'expériences épicuriennes et de rêveries insolites, où l'art du détail côtoie intuitivement le mystère. Car spontanéité et liberté font aussi partie de l'esprit Nolinski.

Hôtel 5*

Design par Jean-Louis Deniot

HÔTEL

45 chambres dont 14 suites

de 25 m² à 150 m²

2 à 6 chambres communicantes par étage

BIEN-ÊTRE

Spa Nolinski by La Colline

Piscine intérieure (16 m x 4 m)

Sauna

Hammam

Cabines de soins

Coach sportif (sur demande)

RESTAURANTS & BARS

Restaurant, carte signée par le Chef Philip Chronopoulos

Bar à cocktails

Musique live

Palais Royal Restaurant, 2* au Guide Michelin

ÉVÉNEMENTIEL

Événement presse

Showroom

Cocktail

Événement privé

Shooting

Tournage

SERVICES

24/7 services hôteliers 5 étoiles luxe

Accueil VIP enfants

Accueil VIP animaux

Sécurité

Conciergerie Evok



NOLINSKI
PARIS

16 avenue de l'Opéra - 75001 Paris
Tel: +33 (0)1 42 86 10 10
booking@nolinskiparis.com
nolinskiparis.com

Louvre, Palais-Royal
Saint Honoré

Confidential, Parisien
Elegant

45 rooms
including 14 suites

A few cobblestones from the Comédie Française, Rue Saint-Honoré and the gardens of the Palais-Royal lies a haven of comfort in the elegant setting of a typical Haussmann-style apartment building: Nolinski Paris.

The first of the Evok collection to open, it embodies the French lifestyle, the elegance of discreet luxury, and the charm of an address at the centre of Paris fashion and culture. The Nolinski is a combination of refinement and boldness, modernity and contemporary flair that you'll want to tell all your friends about.

The interior design is by Jean-Louis Deniot, who has reinterpreted classic French décor throughout the Nolinski's six floors. Mouldings, woodwork, antique furniture, sculptures, ceramics, soft lighting, mirrored doors, muted curtains, thick carpets, a range of colours in harmony with a cameo of greys: every choice, every detail, every object gives the 45 rooms – 14 of which are suites – the look of a Haussmann-style apartment. This is complemented by the minimalist green Carrara marble reception area, with its bronze sculpture, and the hand-painted clouds on the grand staircase that appear to lead guests towards the heavenly delights above.

Here, between the restaurant and cocktail bar of the intimate Grand Salon, the airy rooms and the mineral spa, every corner is an emotional sensory journey. A softly lit ambiance scented with musk and spices; music; the sensory feel of velvet or tweed. An inviting atmosphere and hospitality delivered with passion. A place of hedonistic experiences and extraordinary reveries, where a flair for detail meets an air of mystery. Because the Nolinski spirit is also synonymous with spontaneity and freedom.

5* Hotel
Design by Jean-Louis Deniot

HOTEL
45 rooms including 14 suites
from 269 ft² to 1614 ft²
2 to 6 connecting rooms per floor

WELLNESS
Spa Nolinski by La Colline
Indoor Swimming Pool (16m x 4m)
Sauna
Hamam
Treatment rooms
Fitness trainer (on request)

RESTAURANTS & BARS
Restaurant, menu signed by Chef Philip Chronopoulos
Cocktail bar
Live music
Palais Royal Restaurant, Two Michelin Star

EVENTS
Press junket
Showroom
Cocktail
Private event
Shooting
Filming

SERVICES
24/7 luxury 5 stars customer facilities and services
VIP welcome amenities for children
VIP welcome amenities for pets
Security service
Evok Concierge Service